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Kietrz, dn. 08.05.2018 r. 

Protokół Nr XLIX/2018 

sesji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 13 kwietnia 2018 r. 

 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 8:00 

Stan rady: 12 radnych. Nieobecni: Czesław Lach, Bronisława Pawlik, Lesław Kuśnierz.  

Uczestnicy sesji: 

Burmistrz Kietrza- Krzysztof Łobos 

Sekretarz gminy – Leszek Wilk 

Skarbnik – Maria Mikołajów 

Kierownik ref. ochrony środowiska, rolnictwa i melioracji – Ireneusz Kaczmar  

Sołtysi: Jacek Kopaniecki, Stanisław Babiniec.   

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Damian Bosowski otworzył obrady witając wszystkich przybyłych 

gości, sołtysów, radnych i na podstawie listy obecności stwierdził władność Rady do 

podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2.  Przedstawienie porządku obrad. 

W imieniu pana Burmistrza pan Sekretarz zgłosił wniosek o wycofanie z porządku 

posiedzenia pkt. 3.1 tj. podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków na realizację 

projektu „Przebudowa drogi gminnej w Ściborzycach Wielkich.  

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. W głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 

głosami za przyjęto wniosek.  

Więcej propozycji rozszerzenia porządku nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie porządek sesji wraz z wprowadzoną zmianą. W głosowaniu jawnym porządek 

sesji został przyjęty głosami jednogłośnie- 10 głosów za.  

Przyjęty porządek przestawia się następująco:  

1. Rozpoczęcie obrad sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał:  

3.1.W sprawie zmiany budżetu Gminy Kietrz na 2018 r. 
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3.2. W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

4. Zakończenie obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał:  

3.1.W sprawie zmiany budżetu Gminy Kietrz na 2018 r. 

Komentarza do projektu uchwały udzieliła pani Skarbnik.  

Jacek Macewicz- ile mamy wolnych środków z zeszłego roku? 

Skarbnik- w części opisowej z wykonania budżetu jest przedstawiona już gospodarka 

odpadami, na którą musimy zablokować 83.047,70 zł, 41.598,94 na działania w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi. Po tych wszystkich wydatkach, które będą wprowadzone w 

czasie jeszcze to zostaje nam 319.599,01 zł.  

Marek Gawroński- po raz kolejny powtarzam czy będziemy na tyle odważni, żeby zrobić 

projekty oświetlenia na terenie miasta i Gminy Kietrz? 

Burmistrz- robimy to, na co budżet w tej chwili stać. Część projektów jest robiona panie 

radny. Doświetlenie szlaków głównych w tej chwili i projektowanie doświetlania nie ma 

sensu, bo ruszymy z przebudową drogi 416 i w trakcie robienia projektów będą uwzględnione 

punkty świetlne i kanalizacja sanitarna i burzowa. Pozostałe punkty niebezpieczne możemy 

już doświetlać doraźnie tylko. Projekty są zrobione już na ul. Langenowską, Nadbrzeżną i 

Mickiewicza i one czekają na dobrą chwilę. Droga w Ściborzycach jest jedynym kompletnym 

projektem, który możemy teraz złożyć. Nie od odwagi panie radny zależy projektowanie, bo 

projekty są drogie. Doświetlanie w gminie miejsc niebezpiecznych cały czas jest w trakcie. 

To są punkty, których w zeszłym roku było kilkanaście, to jest przedłużanie linii 

energetycznej w celu doświetlenia, to się odbywa cały czas.  

Marek Gawroński- jak pan zauważył, żaden z nas nie zadaje pytania o Ściborzyce, bo to jest 

logiczne. Szczęśliwie dla Ściborzyc, że na tę drogę był gotowy projekt. Kiedy my nie mamy 

gotowych projektów na następne drogi, na doświetlenia. Mamy fatalne przejścia dla pieszych 

całkowicie niedoświetlone. Czy nie mogą się znaleźć pieniądze na przygotowanie projektów 

dot. doświetlenia?  

Burmistrz- dzisiaj poprosiłem pana Przewodniczącego o zwołanie nadzwyczajnej rady tylko 

w tym celu. Przecież będziemy mieli w normalnym trybie sesję Rady Miejskiej. Dzisiejsza 

nadzwyczajna sesja dotyczy tylko wyrażenia państwa zgody na pozyskanie 200.000 zł i w 

tym celu spotkaliśmy się i stąd taki tryb i taka pora dziwna, bo musimy dzisiaj do godz. 15 

złożyć i uzyskać potwierdzenie złożenia wniosku. Możemy dyskutować w dalszym ciągu na 

następnej sesji i na komisji o doświetleniu.  
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Jacek Macewicz- jeśli dzisiaj przegłosujemy uchwały pozytywnie to, kiedy ruszy sama 

przebudowa tej drogi? 

Burmistrz- sama przebudowa drogi ruszy wtedy, kiedy wniosek przejdzie weryfikację i 

dopuszczony zostanie do oceny i kiedy uzyska ocenę pozytywna, a tego nie wiemy. Punktów 

najwięcej otrzymuje się np. za skrzyżowania, za sygnalizacje świetlne, za przejścia dla 

pieszych, za wiadukty, za tunele itd. Jeśli wejdziemy do tej puli, która zyskuje dotację to 

podpisujemy umowę i ruszamy z ogłoszeniem przetargu. Nie mogę określić terminu panie 

radny, ale do końca roku musimy rozliczyć projekt. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym projekt uchwały został przyjęty głosami:  

12 głosów za, 0 głosów przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała XLIX/449 /2018 

 

3.2. W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Komentarza do projektu uchwały udzieliła pani Skarbnik.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym projekt uchwały został przyjęty głosami:  

12 głosów za, 0 głosów przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała X IXL/450 /2018 

 

12. Zakończenie obrad. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 8:30 

Protokołowała E. Tarnowska.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

Damian Bosowski 

 

 

 


